

REF: LD-22-281

الكويت في: 2022/5/8

Boursa Kuwait Company

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت

Subject: United Real Estate Company K.S.C.P
Board of Directors Formation for the upcoming
three years

With reference to the above subject, and to the requirements of the fourth chapter of module ten of the executive bylaw of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and its amendments, regarding disclosure of material information.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

Sincerely,

Bibi Nasser Sabah Al-Ahmed Al-Sabah
Chairperson

الموضوع: تشكيل مجلس إدارة شركة العقارات
المتحدة (ش.م.ك.ع) للثلاث سنوات القادمة

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

مرفق نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع أعلاه.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure Form of Material Information

2022/5/8		التاريخ Date
United Real Estate Company K.S.C.P.	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the listed company
Please be informed that the Ordinary General Assembly of United Real Estate Company, held on Sunday 8/5/2022, approved the election of seven members to the Board of Directors of United Real Estate Company (K.S.C.P) for the upcoming three-year term, including five non- independent members and two independent members. This was followed by a meeting of the Board of Directors on the same date in which a Chairperson and Vice-Chairman were elected, so that the formation of the Board of Directors of the company became as shown below:	يرجى العلم بأنه قد تم عقد اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة العقارات المتحدة في يوم الأحد الموافق 2022/5/8 وقد وافقت على إنتخاب سبعة أعضاء لمجلس إدارة شركة العقارات المتحدة (ش.م.ك.ع) للدورة القادمة ومدتها ثلاثة سنوات, من بينهم خمسة أعضاء غير مستقلين و عضوين مستقلين. وقد أعقب ذلك إجتماع لمجلس الإدارة في ذات التاريخ تم فيه إنتخاب رئيساً للمجلس و نائباً للرئيس, بحيث أصبح تشكيل مجلس الإدارة للشركة كما هو موضح أدناه:	المعلومات الجوهرية Material Information
1. Shaikha/ Bibi Nasser Sabah Al-Ahmed Al Sabah Chairperson	1. الشيخة/ بببي ناصر صباح الاحمد الصباح رئيس مجلس الإدارة	
2. Mr. Mazen Issam Hawwa Vice Chairman - Representing Al- Dhiyafa United Real Estate Company	2. السيد/ مازن عصام حوا نائب رئيس مجلس الإدارة - ممثل شركة الضيافة المتحدة العقارية	
3. Sheikh/ Fadel Khaled Al Jaber Al-Sabah Independent Board Member	3. الشيخ/ فاضل خالد الجابر الصباح عضو مجلس الإدارة (مستقل)	
4. Mr. Abdulmir Qasem Jafar Ali Independent Board Member	4. السيد/ عبد الأمير قاسم جعفر علي عضو مجلس الإدارة (مستقل)	
5. Mr. Adel Jassem AlWaqayan Board Member- Representing Tadamon United Holding Company	5. السيد/ عادل جاسم الوقيان عضو مجلس الإدارة- ممثل شركة التضامن المتحدة القابضة	
6. Mr.Mahmoud Ali Tifouni Board Member- Representing Al-Zad Real Estate Company	6. السيد/ محمود علي تيفونوني عضو مجلس الإدارة- ممثل شركة الزاد العقارية	
7. Mrs. Sana Abdullah Hamad AlHadlaq Board Member- Representing First North Africa Real Estate Company	7. السيدة/ سناء عبد الله حمد الهدلق عضو مجلس الإدارة- ممثل شركة شمال أفريقيا الأولى العقارية	
None	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position


Bibi Nasser Sabah Al-Ahmed Al-Sabah
Chairperson

 شركة العقارات المتحدة
United Real Estate Co

بببي ناصر صباح الأحمد الصباح
رئيس مجلس الإدارة